

Bauartkonformitätsbescheinigung

Certificate of Conformity to Type



Add value.
Inspire trust.

über die stichprobenartige Prüfung nach Anhang IX, Modul C2 der RL 2014/33/EU
von Sicherheitsbauteilen nach Anhang III der RL 2014/33/EU
*about the random checking according to Annex IX, module C2 of the Directive 2014/33/EU
of safety components according to Annex III of the Directive 2014/33/EU*

Der Hersteller ACLA-WERKE GMBH, Frankfurter Straße 142-190, 51065 Köln hat mit der Notifizierten Stelle der TÜV SÜD Industrie Service GmbH (Kennnummer 0036) eine Vereinbarung zur stichprobenartigen Prüfung von Sicherheitsbauteilen gemäß Anhang IX, Modul C2 der RL 2014/33/EU abgeschlossen.

The manufacturer ACLA-WERKE GMBH and the Notified Body of the TÜV SÜD Industrie Service GmbH (ID 0036) has concluded an agreement on random checking of safety components according to Annex IX, module C2 of the Directive 2014/33/EU.

Der Hersteller bringt neben dem CE-Zeichen die Kennnummer 0036 an den in Tabelle 1 genannten Sicherheitsbauteilen an.

The manufacturer affixes to the safety components mentioned in table 1 the ID 0036 adjacent to the CE-marking.

Die werkseigene Produktionskontrolle der Sicherheitsbauteile erfolgt in dem Herstellwerk.

Internal production control of the safety components by the company is carried out at the manufacturers' premises.

Die stichprobenartige Prüfung gemäß Anhang IX, Modul C2 der RL 2014/33/EU erfolgt durch die TÜV SÜD Industrie Service GmbH und ist zuletzt am 07.05.2026 im Werk der Firma ACLA-WERKE GMBH durchgeführt worden.

The random checking according to Annex IX, module C2 of the Directive 2014/33/EU is conducted by TÜV SÜD Industrie Service GmbH. The last one was carried out on 2026-05-07 at the plant of ACLA-WERKE GMBH.

Dieser Bauartkonformitätsbescheinigung liegt der Bericht vom 08.05.2026, Zeichen IS-FTT-STG/Ch-Au (PB_AnhiX_Acla_260508.docx) zugrunde.

This certificate of conformity to type is based on the technical report (PB_AnhiX_Acla_260508.docx) dated 2026-05-08.

Die Gültigkeit der Bescheinigung besteht bis einschließlich **April 2027**.

*This certificate is valid until **April 2027**.*

Date: 2026-06-02

Our reference:
IS-FTT-STG/Ja

Document:
BKB_CCT_AnhiX_Acla_260602 - de_en.docx

This Document consists of
2 pages.
Page 1 of 2

Excerpts from this document may only be reproduced and used for advertising purposes with the express written approval of TÜV SÜD Industrie Service GmbH.

The test results refer exclusively to the units under test.

Headquarters: Munich
Trade Register Munich HRB 96 869
VAT ID No. DE129484218
Information pursuant to § 2 [1] DL-InfoV
(Germany) at tuvsud.com/imprint

Supervisory Board:
Walter Reithmaier (Chairman)
Board of Management:
Simon Kellerer (CEO)
Paula Pias Peleteiro
Markus Starflinger

TÜV SÜD Industrie Service GmbH
LCC
Gottlieb-Daimler-Str. 7
70794 Filderstadt
Germany
Phone: +49 711 7005-765

tuvsud.com/de-is
Hotline: +49 89 5190-4001

TÜV®



Wir bescheinigen dem Hersteller die Durchführung der stichprobenartigen Prüfung für die in der nachstehenden Tabelle 1 aufgeführten Sicherheitsbauteile.

We certify to the manufacturer the conduction of the random checking of the following safety components given in the table 1:

EU-Baumusterprüfbescheinigungs-Nr. <i>EU-type examination certificate no.</i>	Datum <i>Date</i>	Typ <i>Type</i>	Kennnummer Notifizierte Stelle (EU-Baumusterprüfung) <i>ID no. of the Notified Body (EU-type examination)</i>	Bauart der zugehörigen Sicherheitsbauteile <i>Type of the related safety components</i>
EU-B 137	15.09.2021	300400A	0036	Energiespeichernde Puffer mit nicht linearer Kennlinie <i>Energy accumulation buffer with nonlinear characteristics</i>
EU-B 138	15.09.2021	300335A	0036	
EU-B 139	15.09.2021	300401A	0036	
EU-B 140	15.09.2021	300401B	0036	
EU-B 141	15.09.2021	300405A	0036	
EU-B 142	15.09.2021	300402A	0036	
EU-B 143	15.09.2021	300178A	0036	
EU-B 144	15.09.2021	300183A	0036	
EU-B 145	15.09.2021	300403A	0036	
EU-B 146	15.09.2021	300404A	0036	
EU-B 147	15.09.2021	300400L	0036	
EU-B 148	15.09.2021	300401M	0036	
EU-B 149	15.09.2021	300401L	0036	
EU-B 150	15.09.2021	300402L	0036	
EU-B 151	15.09.2021	300419L	0036	
EU-B 152	15.09.2021	300403L	0036	
EU-B 153	15.09.2021	300404L	0036	
F-0444/2021	21.12.2021	300400Q	1417	
F-0445/2021	21.12.2021	300400P	1417	
F-0446/2021	21.12.2021	300401P	1417	
F-0447/2021	21.12.2021	300402P	1417	
F-0448/2021	21.12.2021	300401Q	1417	
F-0449/2021	21.12.2021	300402Q	1417	
F-0457/2022	12.01.2022	300400S	1417	
F-0458/2022	12.01.2022	300400R	1417	

Tabelle 1/table 1

Die Zertifizierungsstelle der Fördertechnik der TÜV SÜD Industrie Service GmbH ist eine durch die DAkkS nach DIN EN ISO 17065 akkreditierte Zertifizierungsstelle. Die Akkreditierung gilt nur für den in der Urkundenanlage D-ZE-14153-03-00 aufgeführten Akkreditierungsumfang.

The Certification Body LCC of the TÜV SÜD Industrie Service GmbH is a Certification Body accredited by DAkkS according to DIN EN ISO 17065. The accreditation is only valid for the scope of accreditation listed in the Annex of the certificate D-ZE-14153-03-00.

Notifizierte Stelle LCC
Notified Body LCC

Achim Janocha